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15 Nov 2018

Attendees
oleksandr akulenko
Grigoriy Legenchenko
Roman Oneshchuk
yulia.slepenko

Goals
Тестування

Зведений roadmap https://docs.google.com/spreadsheets/d/1fFwqU2lvsDmyQXk7Kd_SwE48GtZ6xkUj_F9YITfr7tA/edit#gid=495681421
 Найближчим часом актуалізуємо. Тут буде відображатись загальний статус майданчиків, прохання слідкувати. Якщо бачите, що 
щось не відповідає дійсності, пишіть нам
Продовжується тестування ДЗК, чекаємо на інформацію від нових майданчиків
Прохання повідомити, хто ще не проходив тестування окремої процедури оренди та голландця в МП

Розробка
Окрема процедура ДЗК

Сама процедура сьогодні буде виноситись на продуктив. Поки без модулю аукціонів. Прохання бути готовими до появи 
нових процедур та до того, що необхідно буде відслідковувати коректність роботи існуючих процедур. Майданчики, які 
не беруть участі у пілоті, не мають виводити лоти ДЗК у видачі (процедура landLease)
В модулі аукціонів виправлено відомі проблеми. Зараз працюємо над коректністю роботи в IE11. Прохання повідомляти, 
якщо будете помічати інші проблеми. 

УЗ обирає майданчики для публікації лотів. Як тільки будуть деталі, повідомимо. Плануються невеликі зміни під час публікації 
для того, щоб була можливість відфільтрувати вагони для користувачів. Попередні умови: 

"classification": {
 "scheme": "CPV",
 "description": "  ",
 "id": "34621100-7"
 },
 "additionalClassifications": [
 {
 "scheme": "CPVS",
 "id": "MA08-5",
 "description": "  "
 }

Окрема процедура оренди. Поновлено роботи, чекаємо на фідбек від майданчиків щодо того, чи усе коректно. Орієнтовна дата 
викладення на продуктив: після завершення робіт по ДЗК
Мала приватизація: виправляємо проблему з підрахунком кількості днів на оплату та на наказ про приватизацію у модулі 
контрактингу. Прохання слідкувати з боку майданчиків за формуванням періодів та за загальною роботою. Проблема існувала 
певний час, від майданчиків інформацію про проблему не отримували. Діагностували самостійно + був фідбек від органів 
приватизації
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